
REPUBLIKA HRVATSKA 
ŽUPANIJA SPLITSKO-DALMATINSKA 
GRAD SPLIT 
GRADSKI KOTAR „NESLANOVAC“ 
VIJEĆE GRADSKOG KOTARA „ NESLANOVAC“ 
UR:BROJ: 2181/01-14-20/15 -3 
Split, 02.06.2015. godine 
 
 

ZAPISNIK 
 
 

sa IX sjednice Vijeća Gradskog kotara Neslanovac, koja je održana dana 02.06.2015.  
god.  s početkom u 19,00 sati u prostorijama Gradskog kotara „Neslanovac“ – Sarajevska 
30 D. 
NAZOČNI: Mirko Prančević,  Željko Đapić , Miroslav Nikolić, Ivan Barišić,  
                     Branko Bulić ,  Ivan Podrug i  Darko Vučković. 
 
OSTALI  NAZOČNI: Snježana Dražić administrativna tajnica GK- Neslanovac                                         
 
Predsjednik Vijeća Gradskog kotara  Neslanovac,  Mirko Prančević, otvorio je sjednicu, 
pozdravio nazočne, utvrdio da  su sjednici nazočni svi  članova Vijeća te predložio 
slijedeći 
 

DNEVNI  RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice 
2. CZ-imenovanje koordinatora i zamjenika koordinatora 
3. Informacije o provedenim odlukama: 

- uređenje Sarajevske ulice  
- spajanje na kanalizacijski sustav dijela ulice Magistrala Solin, Put Mostina 

                    Sarajevska ulica 
- izgradnja kaveza za mali nogomet, postavljanje zaštitne ograde u Mostarskoj     
ulici, sadnja stabala, itd.           

4. Proslava Dana domovinske zahvalnosti -Oluja 
5. Izgradnja „zelenog otoka“ 
6. Molbe za donacijom  
        

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad 1. 
Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je verificiran. 
Ad. 2. 
Predsjednik Vijeća izvijestio je članove vijeća da po naputku pročelnika Službe za 
mjesnu samoupravu, zaštitu i spašavanje treba imenovati koordinatora CZ i njegovog 
zamjenika.  Nakon kratke rasprave jednoglasno je donijet slijedeći  



 
ZAKLJUČAK: 
 
Za koordinatora CZ GK NESLANOVAC imenovan je Mirko Prančević, Hercegovačka 
145, a za zamjenika koordinatora  CZ GK NESLANOVAC imenovan je Branko Bulić, 
Neslanovac 28. 
 
Ad. 3. 
Predsjednik Vijeća je informirao članove Vijeća o poduzetim radnjama vezano za 
donesene odluke i dokle je stigla realizacija. 
 
- Uređenje Sarajevske ulice – izgradnja nogostupa. Izvedbeni građevinski projekt 
dostavljen je gospodinu Babiću koji je zatražio od Point d.o.o. troškovnik izgradnje 
nogostupa Sarajevske ulice koji iznosi u jeftinijoj varijanti (betonski rubnjak) 54.588,00 
kn bez PDV-a. Nadalje slijedi da se od strane Grada , Službe za komunalnu izgradnju 
dade nalog za izvođenje radova a troškove snosi Grad kroz stavku održavanja 
prometnica. 
Na nama je da ukoliko realizacija ne krene u skorom vremenu da požurimo predmet. 
 
- Spajanje na kanalizacijski sustav- organiziran sastanak u VIK-a sa gospođom Gizdić 
Adelom koja je zadužena za financije. Za ovu godinu bi se riješio priključak na 
kanalizaciju,  lokacija Put Mostina 18-20 gdje je potrebno izgraditi ulični cjevovod 
profila 25 cm u dužini cca 100m. 
Za druge dvije lokacije,  dio Mag.Solin i  dijela Sarajevske ulice nisu riješeni imovinsko 
pravni odnosi te je potrebno naručiti izradu projektne dokumentacije i ishoditi potrebne 
dozvole te ih staviti u plan ulaganja VIK-a za iduću godinu što je i obećala. 
 
- Izgradnja kaveza za mali nogomet je pri kraju realizacije, betoniran je plato na koji se 
postavlja mreža – kavez,  koja je naručena od strane Grada i čeka se njeno postavljanje i 
stavljanje kaveza u opticaj. 
 
- Zaštitna ograda predviđena u Mostarskoj ulici, zid nasuprot caffe bar Stop je u izradi i 
za desetak dana će biti postavljena 
- prijedlog mjera za poboljšanje sigurnosti prometa - Čeka se pokretanje realizacije. 
Nalog je dan Cestaru  d.o.o. 
- sadnja stabala - od Parkova i nasada smo dobili ponudu za sadnju stabala na 
dogovorenim lokacijama u iznosu 10.134,00 kn što je više nego smo predvidjeli. Da li se 
slažete da krenemo u realizaciju? 
Nakon rasprave donesena je jednoglasna 
 ODLUKA 
Da se prihvati ponuda Parkova i nasada d.o.o. za sadnju stabala na lokacijama, 
Hercegovačka ulica te spoj Mostarske i Kupreške ulice. 
Također vijećnici su se jednoglasno složili da se od Parkova i nasada zatraži troškovnik 
ili izradi projekt za parkom na zelenoj površini iznad dječjeg vrtića Veseli patuljci. 
 
 



  
Ad. 4.  
Predsjednik Vijeća kotara je izvijestio da se i ove godine planira proslava obljetnice Dana 
domovinske zahvalnosti –Oluje u organizaciji sva tri kotara. Da li se slažete da i ove 
godine sudjelujemo u proslavi i troškovima organizacije. 
Nakon rasprave jednoglasno je donesena 
ODLUKA 
Da se iz decentraliziranih proračunskih sredstava u korist GK/MO izdvoji cca 8.000,00 
kuna za proslavu Dana domovinske zahvalnosti – Oluje,  bilo kao donacija  ŠRC BRDA 
ili plaćanje po dostavljenim računima. 
Ad.5.  
Predsjednik Vijeća pročitao je dopis Službe za mjesnu samoupravu u kojem se traži da 
Vijeća GK donesu Odluku za izgradnju zelenih otoka po predloženoj lokaciji kako bi se 
pristupilo realizaciji izgradnje iste. 
Naša predložena lokacija je Mostarska ulica nasuprot br.78 te je dobivena suglasnost od 
strane Čistoće d.o.o. i Grada Split, Upravni odjel za komunalno gospodarstvo i redarstvo. 
Nakon rasprave vijećnika donesena je jednoglasno  
ODLUKA za izgradnju  zelenog otoka po predloženoj lokaciji Mostarska ulica nasuprot 
br.78. 
Ad. 6. 
Predsjednik Vijeća pročitao je zamolbu Udruge navijača Hajduka Torcida Brda za 
potporu pri organizaciji humanitarno-revijalnog malonogometnog turnira  MEMORIJAL, 
Lovre Buljan. 
Nakon što je predsjednik pročitao navedenu zamolbu i nakon rasprave po istoj 
jednoglasno je donijeta slijedeća 
ODLUKA 
Iz decentraliziranih sredstava u korist GK/MO izdvajaju se novčana sredstva Udruzi 
navijača Hajduk Torcida Brda za organiziranje humanitarno-revijalnog malonogometnog 
turnira  MEMORIJAL Lovre Buljan u iznosu od 1.000,00 kuna kao donacija. 
 
 
Sjednica završila u 20,45 sati. 
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